
Slovenská opozícia sa pýta, prečo Policajný
prezident Kovařík neskončil vo väzbe rovnako
ako jeho predchodcovia Gašpar a Lučanský?
- CZ24 News | 27. srpna 2021

SLOVENSKO: Médiá sa včera venovali správe, že bratislavská krajská prokuratúra vzniesla
obvinenie prezidentovi Policajného zboru SR Petrovi Kovaříkovi kvôli jeho intervencii do
zásahu kukláčov proti hľadaným kajúcnikom. Zákrok iniciovala policajná inšpekcia
vyšetrujúca manipulácie s výpoveďami svedkov.

Na Slovensku sa tak už stáva tradíciou, že najvyššie postavení muži v rámci polície sami skončia s
obvinením na krku. Rozdiel je ale zdá sa v tom, ako prebieha ich stíhanie. Zatiaľ čo dvaja policajní
prezidenti z období bývalých vlád Tibor Gašpar a Milan Lučanský na základe výpovedí kajúcnikov
skončili v prísnej väzbe, u Kovaříka zatiaľ väzba nebola navrhnutá.

Upozorňuje na to i podpredseda strany Smer-SD Ľuboš Blaha. Na sociálnej sieti podčiarkol, že
policajný prezident Kovařík bol obvinený za marenie spravodlivosti. “Veľkou otázkou je, prečo ho
rovno nešupli do väzby ako Milana Lučanského či iných. Kto ho chráni? Kvôli pokynu
Kovaříka utiekli pred políciou dvaja z troch mafiánov, ktorí fungovali v systéme
narafičených udavačov. Ten pocit, keď policajný prezident chráni mafiánov…”

Blaha tiež pripomenul, že po udavačoch išla vyšetrovateľka inšpekcie Santusová, ktorú medzitým
zbavili prípadu. “Aby náhodou nedošla na to, že udavačskú mafiu ovláda Mikulec s Matovičom a
Lipšicom. Toľko k Matovičovej “spravodlivosti”. A najvtipnejší moment je, že Kovařík sa vyhovára na
Santusovú, že to ona za všetko môže. Veď keby nerobila záťah na udavačov, tak by ho Kovařík
nemusel mariť. Tlieskam. Kovařík sa minul povolaniu – mal byť komik.”

Vo vzduchu podľa Ľuboša Blahu visí len jedna otázka. Prečo krajská prokuratúra obvinila
len Kovaříka? “Toto nevymyslíš, to je Slovensko v ére Matoviča,” komentuje celú situáciu
opozičný poslanec Blaha.

“Celé Slovensko vie, že pokyn na prerušenie záťahu a marenie spravodlivosti dal predsa
minister Mikulec. Sám to priznal. Zhodou okolností zmaril spravodlivosť ten Mikulec,
ktorý behal za milenkou zrovna do bytovky, kde býval jeden z mafiánskych udavačov. Tie
kozmické nahodičky. A ako to, že krajská prokuratúra nejde aj po Lipšicovi? Veď ten
vyvíja nekonečný nátlak na inšpekciu a vyšetrovateľov, čo idú po mafiánskych udavačoch
– je v tom zjavne až po uši,” hnevá sa Blaha.

Dodajme, že samotný prezident PZ Kovaŕík na tlačovej konferencii po protivládnych protestoch
priznal, že v daný deň komunikoval aj s ministrom vnútra Romanom Mikulcom (OĽaNO), no
odmietol, že by konal na jeho pokyn.

Kovařík 11. augusta novinárom povedal zásah voči kajúcnikom zastavil len preto, aby zistil
informácie o zákonnosti nasadenia špeciálnych jednotiek zo Sobraniec. V tej chvíli údajne nevedel,
voči komu sa má zasahovať. Zdôraznil, že o zásahu musel rozhodnúť rýchlo. “Keď som sa o
prebiehajúcom zásahu dozvedel, dal som si preveriť jeho zákonnosť. Od riaditeľa ÚIS som sa
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dozvedel, že to povolila vyšetrovateľka Santusová, ktorá to mala odsúhlasené od nekompetentnej
osoby,” vysvetľoval šéf polície.


